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产品名称：智能水水泥凝结时间测定仪

产品型号：XS2015-8

一、简介：

根据GB/T1346-2011中规定的测试环境温度湿度要求、初凝测定标准和终凝测定标准以及测定方法开发研制的一款水泥凝结时间自动测试设备。智能水泥凝结时间测定仪完全可以取代了水泥凝结时间测试中的人工手动测试过程和恒温恒湿箱功能。操作人员只需依次将多8个装入搅拌好的水泥净浆园模放入仪器的相应测位上，设置好相应参数分别启动后，机器即可在试样整个凝结过程中模仿人工测试方式自动测试出初凝、终凝时间，并自动打印实验数据和测量结果，测试过程中不需人工干预，每次的测试结果机器自动保存3个月，用户可选择打印。在整个测试过程中，操作员随时可以通过观察屏幕上显示的各试样初凝、终凝预置时间倒时、当前初凝测试深度、终凝测试深度等信息实时了解测试过程中各试样测试情况，也可使用查询键随时查询指定试样的当前测试情况。

仪器初凝、终凝测试深度精度误差±0.05mm,测孔间距精度误差±0.1mm。水泥浆面识别精度误差<0.05mm（不受水泥浆面平整度的影响），测试过程中任意号位更换新试样不会影响其他号位试样的正常测试。

仪器经过国家水泥质检中心、水泥科学与新型建筑材料研究院240组自动与手动同步时间比对测试，相对误差率<0.1%，证明其测试精度、可靠性均满足国家标准测试要求。同时节省劳动力和人为误差。

1. Introduction

A cement setting time automatic test equipment is developed according to the requirements of the test environment temperature and humidity, the initial setting measurement standard and the final setting measurement standard and the measurement method specified in GB/T1346-2011. The intelligent cement setting time tester can completely replace the manual test process and the constant temperature and humidity box function in the cement setting time test. The operator only needs to place a maximum of 8 cement paste molds into the corresponding measuring positions of the instrument in turn, set the corresponding parameters and start them separately, and the machine can imitate the manual test mode during the entire coagulation process of the sample. The initial setting and final setting time are automatically tested, and the experimental data and measurement results are automatically printed. Manual intervention is not required during the test process. Each test result is automatically saved by the machine for 3 months, and the user can choose to print. During the whole test process, the operator can understand the test of each sample in the test process in real time by observing the initial setting of each sample, the countdown of the final setting preset time, the current initial setting test depth, and the final setting test depth displayed on the screen at any time In case of the situation, you can also use the query key to query the current test situation of the specified sample at any time.

The accuracy error of the instrument's initial setting and final setting test depth is ±0.05mm, and the measuring hole spacing accuracy error is ±0.1mm. The accuracy of the recognition accuracy of the cement slurry surface is less than 0.05mm (not affected by the smoothness of the cement slurry surface). The replacement of a new sample at any number position during the test will not affect the normal test of other number position samples.

The instrument has passed 240 sets of automatic and manual synchronization time comparison tests by the National Cement Quality Inspection Center, Cement Science and New Building Materials Research Institute, and the relative error rate is <0.1%, which proves that its test accuracy and reliability meet the national standard test requirements. At the same time, it saves labor and human error.

二、主要技术指标：

1、电源220V/50Hz 功率50W

2、试件箱内湿度 ≥90%,温度20℃±1℃

3、工作间：无粉尘、强电、强磁、强电波干涉

4、仪器具有自动检测校正功能

5、具有出现故障报警提示功能

6、仪器设有USB数据输出口

8、设备重量：65KG

2. Main technical indicators

1. Power supply 220V/50Hz power 50W

2. The humidity in the test chamber is ≥90%, and the temperature is 20℃±1℃

3. Work room: no dust, strong electricity, strong magnetism, strong electric wave interference

4. The instrument has automatic detection and correction function

5. It has the function of fault alarm prompt

6. The instrument has a USB data output port

8. Equipment weight: 65KG
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